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Geacht bestuur, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht heeft besloten tot het inrichten van een eigen 

ambtelijke organisatie voor alle beleids- en uitvoeringstaken van de gemeente Barendrecht.  

Sinds 2014 heeft de BAR-organisatie deze taken adequaat uitgevoerd. Belangrijke resultaten zijn behaald. 

De tijden zijn echter veranderd. Waar toen schaalvergroting en efficiëntie veel nadruk kregen is nu nabijheid 

en herkenbaarheid voor burgers en bestuur van groot belang. In het laatste medewerkerstevredenheidson-

derzoek werd laag gescoord op thema’s als betrokkenheid en identificatie. Ook als bestuur hebben wij dat 

gevoel ten opzichte van de organisatie. Wij hebben de overtuiging dat de aanpak van de grote opgaven van 

deze tijd en de directe dienstverlening aan de inwoners daarmee niet wordt gediend. 

 

In de afgelopen anderhalf jaar is de toekomst van de BAR onderwerp geweest van onderzoek en overleg. 

Sinds de vorming van de nieuwe colleges is dat overleg ambtelijk en bestuurlijk geïntensiveerd. Wij waarde-

ren de constructieve sfeer waarin dat is gevoerd. Uit het op 25 juni jl. gevoerde overleg is gebleken dat de 

colleges van Ridderkerk en Barendrecht de opvatting delen dat beleid en uitvoering gemeentespecifiek moe-

ten worden georganiseerd, zij het dat zij van mening verschillen of dat binnen BAR-verband, dan wel in een 

eigen organisatie moet plaatsvinden. De gesprekken daarover en onderzoek naar de voor- en nadelen heb-

ben ons college bevestigd in de wenselijkheid van een eigen organisatie. Die is op zich voor burgers en be-

stuur al herkenbaarder dan een onderdeel “Barendrecht” in de BAR-organisatie. Voorts is het onvermijdelijk 

dat organisatie binnen de BAR zal leiden tot een vorm van dubbele sturing en daarmee tot minder effectivi-

teit en waarschijnlijk hogere kosten.  

 

In het overleg van 25 juni is ook overeenstemming tussen Barendrecht en Ridderkerk gebleken over de wen-

selijkheid om de bedrijfsvoeringstaken (met uitzondering van communicatie en financieel advies) gezamen-

lijk te blijven uitvoeren. Wij bevestigen onze wens daartoe. Ten aanzien van drie taken (buitendienst, KCC 

en administratie sociaal domein) is afgesproken nader overleg te voeren. Wij stellen voor daar op korte ter-

mijn conclusies over te trekken. 
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Wij realiseren ons dat een en ander grote gevolgen heeft. Met name voor Albrandswaard zal een gemeente-

specifieke organisatie op onderdelen kwetsbaar kunnen blijken. Desgewenst is Barendrecht bereid, bijvoor-

beeld op basis van dienstverleningsovereenkomsten, in de toekomst daarvoor ondersteuning te bieden. 

 

Tenslotte zijn wij ons ervan bewust dat de voorgenomen wijziging grote gevolgen heeft voor de medewer-

kers van de BAR-organisatie. Wij beklemtonen dat het proces dat nu op gang komt goed overleg vereist met 

de BAR als werkgever, medewerkers, ondernemingsraad en vakorganisaties. Wij zullen eraan bijdragen dat 

het proces voortvarend en zorgvuldig zal worden aangepakt en verzoeken uw colleges om over dat proces 

zo snel mogelijk, voorzover nodig ook in BAR-verband, met ons de nodige afspraken te maken. 

Een afschrift van deze brief zenden wij aan de gemeenteraad en het Algemeen bestuur van de BAR-organi-

satie. 

 

Hoogachtend, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht, 

 

de secretaris,      de burgemeester, 

 

 

 

 

 

G.J. Bravenboer     drs. G. Veldhuijzen 


